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Kérdés

"Hogyan valósult meg a Gyurcsány-kormány oktatási és tudománypolitikai programja?
V. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási
miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök úr egy éve meghirdetett programjában ez áll :

„Folytatjuk az integrációs programokat az oktatásban. Folytatjuk azt a törekvést, amely az
esélyteremtést és a diszkrimináció-mentességet biztosítja roma honfitársaink számára az
oktatás terén ."

„Folytatjuk az integrációs programokat az oktatásban. Integrációs normatívával ösztönözzük
az iskolákat arra, hogy ne külön osztályokban, hanem integráltan oktassák a roma és a nem
roma gyerekeket. Az Utolsó-Padból program segítségével elérjük, hogy az indokolatlanul
fogyatékosnak minősített gyerekek visszakerüljenek a normál tantervű osztályokba .
Pedagógus-továbbképzési program segíti a tanárokat a befogadó oktatási módszerek
használatában ."

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Milyen eredményeket könyvelhet el az oktatási tárca a program fenti vállalásának
megvalósításában?

2 . Mekkora összeget fordított a Gyurcsány-kormány az elmúlt tanévben ezekre a célokra?

Tisztelettel várom válaszát.
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